

《单词百科:preliminarily是什么意思?preliminarily怎么发音?preliminarily的解释和用法》

英语单词preliminarily是什么意思?preliminarily怎么读?preliminarily怎么发音?简答网为您整理了preliminarily的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



preliminarily怎么读

preliminarily的读音:[prɪˈlɪmənəˌnerɪ]

preliminarily的意思

1、初步地;

preliminarily的双语例句

1、The morphological traits could be preliminarily used to cluster taro accessions.

以形态性状可以将收集系作初步分群.

2、Also, the anti caking technology for compound fertilizers is preliminarily discussed.

同时, 初步探讨了复合肥防结块技术.

3、A fairly appropriate method to synthesize Furfural Furfural is preliminarily found.

初步找到了一种较为合适的由糠醛制取糠醇的生产方法.

4、Results: The HPLC fingerprint of Radix Puerariae was established preliminarily.

结果: 初步建立了葛根的指纹图谱.

5、Objective Preliminarily analysis of the MRI features of bladder leiomyoma.

目的初步分析并总结该病的MRI特点.

6、Result The HPLC fingerprint of Radix Cynanchi Paniculati was established preliminarily.

结果初步建立了徐长卿的指纹图谱.

7、Thinking and preliminarily discussion on value-added accounting and management.

价值增值会计与管理的思考与探析.

8、The mechanism of this change also was researched preliminarily.

对共晶硅形态的变化机理也作了初步探讨.

9、Wording of the bank guarantee should be preliminarily agreed by parties.

该银行保函的措词应当由双方初步商定.

10、It can be preliminarily determined as cotton fibre through burning and microscope.

通过燃烧法和显微镜法可以初步确定为棉纤维.

11、It preliminarily studied the extrusion molding technique of engineering plastics (PA).

初步研究了工程塑料尼龙 (PA) 的挤压成型工艺.

12、Salt tolerance and temperature resistance properties of this dipolymer were investigated preliminarily.

初步考察了该聚合物的耐盐抗温性能.

13、Its chemical reactions with 26 metal ions also been studied preliminarily.

试验了其于26种金属离子的化学反应性能.

14、The mechanism of the extraction process was preliminarily studied.

并初步研完了萃取过程的机理.

15、The effects of temperature and catalyst amount are discussed preliminarily.

初步讨论了反应温度及催化剂用量对催化效果的影响.

以上是简答网为您整理的preliminarily怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于preliminarily的用法、preliminarily的释义、preliminarily的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/preliminarily>